






Per altra banda, !'Alcalde de Sallent, el Sr. Oriol Ribalta i la Presidenta de l'OTP i 

regidora de la Corporació informen als membres de l'OTP que l'equip de govern esta 

treballant ja en les ordenances municipals, i a l'efecte pregunten sobre la necessitat o 

no d'actualitzar els preus del lloguer del "Centru" i del Pavelló. S'acorda mantenir els 

mateixos. 

El Sr. Oriol Ribalta, informa sobre com s'esta acabant d'articular el pagament 

d'indemnitzacions per als membres de l'OTP i !'Alcalde Pedani. A l'efecte, informa que 

en quant als membres de l'OTP, seran retribu"its de la mateixa manera que els regidors 

de la Corporació, que perceben indemnitzacions per assistencia als Plens. No obstant, 

s'esta estudiant la fórmula jurídica de retribuir a !'Alcalde Pedani, dones, el seu regim, 

presenta peculiaritats. 

En relació al pressupost de l'OTP, s'incrementara amb l'IPC i sera de 9.600 €. 

5. Precs i preguntes

El Sr. Benjamí Oller, informa que el proper 6 d'octubre es celebrara un acte 

d'homenatge als deportats a Mathausen i propasa regalar un ram de flors a les 

homenatjades. 

S'informa també que ha quedat buit un deis locals de la rectoria, de manera que se'n 

podra fer ús per qui ho precisi. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 22:00 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria em dono fe. 
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